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Medborgarförslag Skatepark i Bagarmossen. 

Svar på medborgarförslag

Förslag till beslut
Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar följande:
Förvaltningens förslag till svar på medborgarförslaget godkänns.

Sammanfattning
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2021-04-23 anmäldes ett 
medborgarförslag om skate/kickbikepark i Bagarmossen. 
Förslagsställaren föreslår att en skate/kickbikepark anläggs i 
Bagarmossen, gärna i anslutning till en lekplats.

Förvaltningen konstaterar att skateanläggningar är svårplacerade då 
verksamheten genererar ljud som kan uppfattas som störande 
framförallt om de används sent på kvällen eller natten. Av 
kostnadsskäl skjuts de ofta till större investeringsprojekt såsom 
ombyggnad av en lekplats eller som en del i ett 
exploateringsprojekt. Stadsdelsförvaltningen har i dagsläget inga 
planer på en skate/kickbikepark i Bagarmossen utan hänvisar till 
den anläggning vi har på Skarpnäcksfältet. Stadsdelsförvaltningen 
har under ärendets beredning varit i kontakt med förslagsställaren 
och tipsat om Skateparken på Skarpnäcksfältet.

Bakgrund
Vid stadsdelsnämndens sammanträde 2021-04-23 anmäldes ett 
medborgarförslag om skate/kickbikepark i Bagarmossen. 
Stadsdelsnämnden beslutade att överlämna medborgarförslaget till 
förvaltningen för beredning.
 

Ärendets beredning
Ärendet har beretts inom stadsdelsdirektörens stab och behandlats i 
förvaltningsgrupp och pensionärsråd 2021-05-20.
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Ärendet
Förslagsställaren föreslår att en skate/kickbikepark anläggs i 
Bagarmossen, gärna i anslutning till en lekplats. Förslagsställaren 
tycker att det idag finns flera jättefina lekplatser för mindre barn, 
men ingen park för de lite äldre barnen.

Synpunkter och förslag
Synpunkter och önskemål om skate/kickbike inkommer då och då 
till stadsdelsförvaltningen. Dessa anläggningar blir oftast ganska 
dyra att anlägga varför de ofta skjuts till större investeringsprojekt 
såsom ombyggnad av en lekplats eller som en del i ett 
exploateringsprojekt. Som exempel kan nämnas Nytorps gärde där 
det inkommit önskemål om skate.

Ett problem med anläggningarna är att de inte bör placeras 
bostadsnära då verksamheten genererar ljud som kan uppfattas som 
störande framförallt om de används sent på kvällen eller natten.
Stadsdelsförvaltningen har i dagsläget inga planer på en 
skate/kickbikeanläggning i Bagarmossen utan hänvisar till den 
anläggning vi har på Skarpnäcksfältet och som är mycket populär.
Skateparken på Skarpnäcksfältet är känd inom skate-kretsar och 
mycket uppskattad för sin åkbarhet. Parken är användbar för alla 
åldrar och alla nivåer av skatare. Det finns också idag på Nytorps 
gärde en liten mindre skate-bowl.

Stadsdelsförvaltningen har under ärendets beredning varit i kontakt 
med förslagsställaren och tipsat om skateparken på 
Skarpnäcksfältet.

Maria Mathiasson Laxvik
Stadsdelsdirektör

Bilagor
1. Medborgarförslaget.
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